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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 
Protokół nr XXX/2021 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  
wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 26 kwietnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/oświadczenia o uczestnictwie sołtysów stanowią załączniki 2-11/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator, Zastępca 

Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk,  Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Dyrektor Ośrodka Opieki Społecznej Ewa Pawlinów 

 

2. Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla Gminy Prudnik (druk nr 718) 
Informacje zawarte w druku nr 718 omówiła Dyrektor Ośrodka Opieki Społecznej Ewa 

Pawlinów.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają uwagi do 

druku? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Wobec powyższego informacja zwarta w druku nr 718 została poddana pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Oceny zasobów Pomocy Społecznej za rok 2020 dla Gminy Prudnik (druk nr 718) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Ocena aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy oraz aktualności planów miejscowych zagospodarowania przestrzennego (druk nr 

719) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poruszył kwestię dotyczącą usytuowania 

wjazdu na jedną z posesji. Zapytał kiedy właściciele mogą liczyć na to, że działka zostanie 

doprowadzona do takiego stanu, że będą mogli odbudować wjazd na tą posesję? 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka Kaszoid 
oznajmiła, że faktycznie jedna z działek w miejscowości Wierzbiec została objęta 

miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego i wyniknął tam taki problem, że w 

momencie kiedy był uchwalany miejscowy plan obowiązywały mapy, które były drukowane, 

być może z błędem urbanisty, bądź źle poprowadzoną granicą działki. W momencie, kiedy 

zostały one wprowadzone do programu komputerowego okazało się, że granica działki 

przebiega w innym miejscu. Nieszczęśliwie się stało, że wspomniani właściciele swój wjazd 

zaznaczony mają na działce sąsiada i tu plan faktycznie musi zostać zmieniony. O tym kiedy 

zostanie on zmieniony zdecyduje dostępność środków finansowych. Na dzień dzisiejszy w 

budżecie gminy nie ma środków na ten cel.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał kiedy zostanie rozgraniczona droga na ulicy Jesionkowej 

ze Stadniną Koni. Ko i kiedy będzie za to odpowiedzialny? 

Kierownik Katarzyna Żurawiecka Kaszoid oznajmiła, że z tego co się orientuje w 

najbliższym czasie mają zostać wyłonieni geodeci, którzy zajmą się tym rozgraniczeniem.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego przyjęcie druku nr 719 zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy oraz aktualności planów miejscowych zagospodarowania 

przestrzennego (druk nr 719) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

4. Zaopiniowanie uchwał pod obrady XLI sesji Miejskiej w Prudniku w sprawie:  
1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 720) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

1. W związku ze zrealizowaniem dochodów ponad planowane wielkości dokonuje się 

zwiększenia dochodów w dziale: 

- 700 w § 0550 o kwotę 28.000,00zł z opłat z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości; 

- 750 w § 0940 o kwotę 74,76zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych w GZOiW; 

- 750 w § 0950 o kwotę 165,79zł z tytułu kar i odszkodowań wynikających z umów; 

- 801 w § 0940 o kwotę 8.055,30zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych, głównie z rozliczenia 

energii elektrycznej i CO w ZSP w Rudziczce; 

- 854 w § 0940 o kwotę 469,00zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych w SSM "Dąbrówka" w 

Prudniku; 

- 855 w § 0940 o kwotę 2.436,00zł z tytułu zwrotów z lat ubiegłych. 

2. W związku z otrzymaniem z Ministerstwa Finansów środków z tytułu rekompensaty za 

niepobieranie opłaty targowej dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 756 w § 2680 o 

kwotę 799,15zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 926 w § 0970 o kwotę 691,06zł z tytułu 

dofinansowania Klubu Pływackiego „Sójka". Jednocześnie pozyskane środki przeznacza się 

na zakup czepków pływackich z logiem sponsora w dziale 926 rozdziale 92605 o kwotę 

691,06zł.  

4. Z uwagi na rozszerzenie zakresu robót ogólnobudowlanych zadania pn. „Budowa 

oświetlenia przy przejściach dla pieszych” dokonuje się zmiany nazwy zadania i klasyfikacji 

budżetowej poprzez zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale 900 rozdziale 90015 o 

kwotę 15.000,00zł i zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o 

kwotę 15.000,00zł na zadanie pn. "Przebudowa przejść dla pieszych w Prudniku". 

5. Dokonuje się zmniejszenia wydatków majątkowych w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 

20.000,00zł w zadaniu pn. „Modernizacja klatki schodowej i pomieszczeń WDK w 

Czyżowicach”. 

6. Dokonuje się przekwalifikowania wydatków na zakup przenośnego toru do curlingu wraz z 

wyposażeniem w ramach projektu Polsko - Czeska Liga Curlingu w dziale 926 rozdziale 

92605 poprzez zmniejszenie wydatków bieżących o kwotę 43.000,00zł i zwiększenie 

wydatków majątkowych o kwotę 46.200,00zł na zadanie pn. „Zakup przenośnego toru do 

curlingu”. Jednocześnie dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 750 rozdziale 75075 o 

kwotę 3.200,00zł  na pokrycie różnic kursowych wynikających z wyższego kursu Euro, w 

stosunku do kursu złożonego w projekcie budżetu. 

7. Dokonuje się zwiększenia dotacji dla Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej 

na bieżącą działalność w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 30.000,00zł. 
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8.  Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 926 rozdziale 92601 o kwotę 

30.000,00zł na wydatki związane z utrzymaniem nowego obiektu - hali sportowej w Łące 

Prudnickiej. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał gdzie docelowo trafi zakupiony sprzęt to 

curlingu? 

Burmistrz wyjaśnił, że sprzęt trafi do Agencji Sportu i Promocji. Zakupiony on został ze 

środków pozyskanych z projektu. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zaopiniowanie projektu uchwały druk nr 720 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok 

(druk nr 720) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 721) 

Projekt uchwały druk nr 721 omówiła Zastępca Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego przy ul. Kolejowej w Prudniku na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2017 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje teren 

użytkowany jako ogródek przydomowy. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 721 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 721) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 
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BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Stanisław Mięczakowski 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (2) 

Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

3) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 722) 

Projekt uchwały druk nr 722 omówiła Zastępca Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego na zapleczu posesji przy ul. Traugutta 41 w 

Prudniku na rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu.  

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 2018 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego.  Jest jedyną osobą ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego w projekcie uchwały.  Wnioskowany do dzierżawy grunt obejmuje grunt pod 

garażem blaszanym. Aktualna umowa dzierżawy przedmiotowego terenu jest zawarta do dnia 

30.06.2021r. 

Projekt uchwały druk nr 722 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 722) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4) sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 723) 

Projekt uchwały druk nr 723 omówiła Zastępca Naczelnika Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 723 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 723) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego (druk nr 724) 

Projekt uchwały druk nr 724 omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Art. 7 ust. 1e dodany przez art. 11 pkt 7 lit. b ustawy z dnia 10 grudnia 2020 r. 

(Dz.U.2021.11) zmieniającej nin. ustawę z dniem 5 stycznia 2021 r. stanowi, iż rada gminy 

określa, w drodze uchwały, wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Wobec powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest zasadne. 

Projekt nie zawiera danych prawnie chronionych 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 724 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby 

ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego (druk nr 724) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Łąka 

Prudnicka i Moszczanka w gminie Prudnik (druk nr 725) 

Projekt uchwały druk nr 725 omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 725 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Łąka Prudnicka i Moszczanka w gminie 

Prudnik (druk nr 725) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie porządku. 
Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak poruszył kwestię sprzedaży gminnego zasobu 

mieszkaniowego.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji  

ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Andrzej Gajewski  

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


